
Tilstede: Nikolaj, Signe, Rune, Bjarke, Karl, Asger og Magnus 
  
Ordstyrer: Rune 
  
Referent: Thomas 
  
Bestyrelsen er beslutnings dygtigt: Ja 
  
Tidspunkt for næste møde:  
 
D. 24. august, 
 

Sted for næste møde: 
 
Hos Magnus på Vølundsgade 16 hvis det er okay med kollektivet ellers er vi 
hos Signe: Nedertoften 13. 
 
 

Bestyrelses weekend: 
 
D. 24-25/09. 
 
 
 

1. Gennemgang af årshjul og kalender punkter til                                                
fremtidige bestyrelsesmøder (Mags) 
 

Årshjul / Kalender punkt. 
 
I weekenden har vi junior træning på BaNanna d.18. De har første ret til 
væggen. 
 

Gennemgang af opgaver punkt. 
 
Punkterne er gennemgået. 
 
 

 
 



2. Fordeling af Facilitets opgaver (Asger). 
 
Der mangler lidt årshjul fra den tidligere facilitets ansvarlig. 
Skal på næste BM-dagsorden. 
 

Klubdage: 
Det der før har været den facilitetsansvarliges opgave, har været at 
sørger for at udarbejde en liste med arbejdsopgaver og sørger for at 
den bliver givet videre til den ansvarlig til klubdagen. 
 
Vigtige ting som ikke er blevet nået, kan den facilitetsansvarlige sende 
videre til klubværterne. 

 

Rengøring: 
 
Her er ansvaret at holde øje med kvaliteten, både selv og hvis den 
påtales af andre. 
Og at tage kontakten til rengøringsfirmaet hvis noget skal udbedres 
m.m. 
 

Nørrebrohallen: 
 
Her er ansvaret at hold kommunikationskanalerne åbne til NBH og 
videre give evt. information til resten af bestyrelsen/medlemmer 
 
 

Klubværter: 
 
Alt om faciliteterne i hallen skal sende til facilitetsmailen, skal stå på 
hjemmesiden. 

 

 
 
 
 
 
 



3. Juniortræneres instruktørbevis - undtagelse fra 
kursuskrav. (Mags og Signe) 
 
Vi sørger for plads på et af vores sikringskurser, hvis trænerne for brug 
for det. 
Hvis det er et krav fra kommunen at trænerne har instruktørbevis så 
betaler vi det. 
Hvis ikke det er et krav, så gælder samme regler som for alle andre. 
 
Tager man træner uddannelse i klubregi, skal de bare kører sæsonen 
ud for at få tilbage betaling. 
 
Dog skal der stadig tage kontakt til enten kassereren eller sekretæren 
så de kan søge tilskuddet fra kommunen, for at der kan gives tilbage 
betaling.  
 
Holdtræner har ift. Instruktør uddannelser, skrevet at det var noget den 
gamle formand Joakim havde sagt at de skulle have for at blive dækket 
af DKLAF’s forsikring. 
 
Det der står på: https://www.klatreforbund.dk/forsikring 
 
Under forsikringer til instruktøren står der at:  
 

• Hvis du arbejder for en klub, som er medlem af Dansk Klatreforbund (og 
derigennem medlem af Danmarks Idrætsforbund), er du automatisk 
dækket igennem Idrættens Fælles Forsikringer. Det gælder både, hvis 
du er lønnet, og hvis du er ulønnet. 

 
Kravet til tilbage betaling er at du bliver sæsonen ud plus holder 1 
sikrings kursus. 

 
 

4. Mini-Hold (Signe) 
 
Vores træner Linde, vil gerne hører om der kan oprettes et Mini-Hold. 
Hun tænker modellen for Mini-Holdet skulle være som følger.  
 
 
 



Mini-Holds model: 
 
Et hold med kortere tidsrum end de andre hold, løbende fra 15.30 til 
16.30. 
 
At Mini-Holdet i høj grad er fokuseret på leg og leg i klatre regi, i 
kontrast til de andre hold der har et dissideret træningsfokus. 
 
Derudover foreslås det at der er 2 trænere og 2 medhjælper til at 
facilitere holdet. 
 
De frivillige vil blive kompenseret med godtgørelse. 
 

Diskussion om Mini-Hold: 
 
Kommentar: Helt fint, hvis der er børn nok til det, måske man skal sige 
de ikke må være i loungen og ved moonboardet. 
 
Svar: Det allerede et problem ved torsdagstræning at de løber rundt, da 
det er en stor opgave for trænerne at holde styr på dem. 
 
Kommentar: Jeg synes det er ærgerligt med mere hold, da holdene 
tager meget plads/tid i hallen for resten af medlemmerne. 
 
Kommentar: Jeg synes vi generelt skal åbne op for loungen og 
moonboardet mens der er træning. 
 
Kommentar: Jeg synes også vi skal åbne op for moonboardet og 
loungen. 
Desuden at hvis der er folk og børn til at lave et Mini-Hold, skal de 
frivillige bare gøre det.  
 
Kommentar: Jeg synes også vi skal kører med åbent moonboard og 
Lounge mens der er hold. 
Derudover synes jeg allerede vi giver holdene for lidt tid, med kun en 
træningsgang om ugen. 
 
Svar: En gangs træning om ugen er rigeligt for et barn og i hvert fald 
bedre end ingenting. 

 



Kommentar: Vi kunne lege med tanken om at give forældrene ”gratis 
medlemskab” inkluderet i prisen for holdet, som et forsøg på at få dem 
til at byde mere ind. 
 
Kommentar: Så en form for familiemedlemskab som koster dobbeltish 
pris af den nuværende pris. 
 
Kommentar: De kan så være med til at løfte opgaverne omkring 
Børne/juniorholdene. 
 

Afstemning:  
 
Det er enstemmigt vedtaget at de frivillige gerne må holde Mini-Hold i 
det tidsrum de har foreslået 15.30-16.30. 
 
Desuden med det antal trænere/medhjælper de frivillige har foreslået. 
 
Mini-holdet er Åbenhal, det vil sige holdet er i hallen på lige fod med 
alle andre. 
 
Kommentar: Hvorfor ligger det hele på sammen tid. 
 
Svar: Ræsonnementet har været, at lige så snart der bliver lukket lidt 
kommer folk ikke den dag uanset hvor mange timer det er. 
 

Hold til 16-18årige: 
 
Desuden, ønskes det at lave et hold for de 16 til 18årige. Tanken er at 
lave en form for talentudviklingshold light version. 
 
Det vil sige der ønskes et lille hold men ressourcer til at opkvalificere 
trænerne der skal kører holdet. 
 

Afstemning: 
 
Det besluttes enstemmigt, at bestyrelsen ikke er interesserede i et 16 til 
18årige hold.  
 
 
 

 



5. Udvalg kontakt (Signe)  
 
Det er et problem at udvalgene kommunikationen udenom slack, da de 
mister bestyrelsesmedlemmet som er udvalgsansvarlige i svinget. 
Dette har vi nu haft et pr. episoder med hvor det har kostet os nogle 
penge vi kunne have sparet. 

 
Det har hele tiden været sådan at, den udvalgsansvarlige skal holdes 
”in the loop” med hvad der sker i udvalgene således at de kan træde til i 
situationer hvor udvalgene ikke selv bare kan tage en beslutning om 
tingene. 
 
Sekretær, Det en fortolkning af hvad I kom frem til på BM, dog lidt mere 
udspecificeret. 
Jeg ved det nok er at presse den lidt fra min side, synes bare at og kun 
sige den udvalgsansvarlig skal holdes informeret om aktivitet var lidt for 
generelt og kunne ende ud i at Signe blev kimet ned af mails og sms’s. 
 
Så skriv lige om i synes det giver mening eller ej, så kan jeg altid slette 
det fra referatet. 
 
Tilføjelser skrevet herunder: 
 
Vi bruger Slack som kommunikationsplatform, så ”al” kommunikationen 
skal ske der, og beslutninger taget uden om vil blive set som uden for 
NKK Regi. 
 
Opgave: Bestyrelse: Informere om kommunikationsreglerne til 
medlemmer, Udarbejd en måde hvor på det lettere for medlemmerne at 
forstå hvordan de bliver en del af Slack. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



6. Betaler vi mad til Pro-byg. 
 
Nej vi betaler ikke frokost, men er der tale om noget der gøres til et 
frivilligt arrangement, får man frokost. 
 
Så workshoppen lørdag d. 18/06 som er en udvidet form for frivillig byg. 
Er et arrangement hvor vi giver frokost  
 
Klubben betaler frokost ved lørdags frivilligt byg og diverse arrangement 
hvor det giver mening. 
 

7. Fordeling af kommunikation med ansatte.  
 
Før har det været sådan:  
 
Den facilitetsansvarlig har de ansatte rutebygger og klubværter tilknyttet 
sig. 
 
Kassereren har sekretæren tilknyttet sig. 
 
Formanden er kontaktpersonen skulle der ske uenigheder mellem de 
ansatte og de tilknyttede bestyrelsesmedlemmer.  
 
Kommentar: Det meget for den facilitetsansvarlig at have både 
klubværter og rutebyggere tilknyttet sig, da de to grupper langt fra har 
samme arbejdsopgaver. 
Derfor synes jeg der ville give mening at vi oprettede en ny 
bestyrelsespost som hedder Rutebygsansvarlig. 
 
Kommentar: Enig, vi snakker så meget om rutebygning at vi behøver en 
Pro-Rutebygsansvarlig. 
 
En Pro-Rutebygsansvarlig ville kunne håndtere, at beslutninger fra 
bestyrelsen kommer ned til pro-byg og samtidig sørger for de bliver 
implementeret. 
 
 
 
 
 
 



Afstemning om vi skal oprette en ny bestyrelsespost: 
 
Det enstemmigt vedtaget, og den nye post er oprettet. 
 
Rune Duus Bendixen er nu Pro-Rutebygsansvarlig. 
 
Kommentar: Jeg synes vi skal øge bestyrelsesmedlemmerne, når der 
nu er flere ansvarsposter. 
 
De ansatte er tilknyttet relaterede bestyrelse ansvarsposter:  
 
Sekretær til kasserer (Nikolaj) 
Klubvært til facilitetsansvarlig (Asger) 
Pro-byggere til Pro-bygsansvarlig (Rune) 
Tillidsansvarlig er formanden (Bjarke) 
 
Dette skal skrives ud så det står i de respektive slack kanaler. 
 

8. Kan de holdansvarlig bestemme regler for en evt. 
pause ordning, ved f.eks. efterskole ophold. 
 
Hvis nej, hvad er så bestyrelsens holdning. 
 
Det enstemmigt besluttet at nej de holdansvarlig kan ikke tage sådanne 
beslutninger udenom bestyrelsen. 
 

Problematikken:  
 
Trænerne Spørger hvad vi gør med børne der skal på efterskole eller 
har andre (gode) grunde til at være nødsaget til at tage pause. 
Vil vi gerne tillade et års pause uden at man kommer tilbage på 
ventelisten. 
 
Kommentar: Det korte svar. Kan det lade sig gøre, ja. 
 
Kommentar: relativt problematisk hvis folk kommer ind et halvt år også 
er ude igen, samtidig med et udvidet administreringen og det åbner op 
for at det kan blive skruen uden ende. 
 
 



Måske ikke så smart at have stående selvom det en god pointe. 
”Kommentar: hvis vi ikke tager stilling til det kan vi ende med at folk 
bare ikke afmelder sig, men bare fortsætter uden at møde op, til de 
tilbage igen.” 
 
Det enstemmigt besluttet at vi ikke vil tillade at man holder pause, og 
herved spærrer en plads for andre til man er tilbage. 
 

Evt.: 
 
Medbestemmelse af greb valg: 
 
Det blevet vedtaget til GF at medlemmer skal have en eller anden form 
for medbestemmelse over grebsindkøb. 
 
Der skal laves et event og inviteres til dette. 
 

Håndtering af affald: 
 
Fra næste år skal vi selv stå for afskaffelse af affald. 
 

Bytte omklædningsrum: 
 
Denne henstilling kommer fordi antallet af mandlige medlemmer er 
langt stører end kvindelige medlemmer, derudover tyder al information 
på at kvinderne ikke benytter deres bad i samme grad som mændene. 
 
Bestyrelsen tager det med til næste GF. 
 

Ændringer af Punkt 5 fra sidste bestyrelsesmøde d. 
23/05: 
 
Sidste møde blev det besluttet at fastsætte en procedure for afmelding 
ved hold og events. 
 
 
 
 



Procedure for afmelding af hold og kurser besluttet den 
23/05 
  
100kr depositum oven i hold prisen, som man mister hvis man afmelder 
sig efter de 14 dage og inden holdstart. 
 
Afmelder man sig efter er det bare ærgerligt 
 

Efterfølgende ændring af denne: 
 
Bestyrelsen har efterfølgende diskuteret og er kommet frem til en 
redigeret udgave af ovenstående, som er den fremadrettet gældende. 
 

Hold/Events afmelding: 
 
Ved afmelding inden for 14 dage efter købet, gælde de lovmæssige 
regler: 
Det betyder kunden for fuldrefundering hvis ovenstående krav opfyldes. 
 
Efter de 14 dage og før Hold/eventet er begyndt, gælder det at deltager 
der afmelder sig, mister 100kr. men får det resterende beløb refunderet. 
 
Afmeldes der efter de første 14 dage efter købet og når Hold/Eventet er 
begyndt, mister kunden hele beløbet. 
  
Afmeldelse skal ske via. Sekretariat@nkk.dk Hvor afsendelsesdatoen 
gælder som afmeldingsdato. 
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